
Generalforsamling for GF Grønningen den 22. marts 2017 

 

Fremmødt ved husnummer: 199, 195, 151, 167, 141, 159, 171, 149, 177, 197, 147, 139, 131, 133, 193, 175, 127 

 

Fuldmagter: 173, 129 

 

Dagsorden 

 

Valg af dirigent: 

Kasper blev valgt, og han erklærer, at generalforsamlingen er rettidigt indkaldt. 

 

Valg af referent: 

Nicolai blev valgt. 

 

Bestyrelsens beretning: 

Ved Jesper 

- Jesper og Anne har byttet roller i bestyrelsen -  så Anne nu er næstformand og Jesper er blevet formand. 

- Vejene omkring Grønningen er blevet kontrolleret, og de er i god stand - dog repareret for 87.000 (som er betalt af den 

fællesgrundejerforening). 

- Der er blevet udskiftet et skilt ved skolestien, da dette er blevet kørt itu. 

- Der er blevet plantet tre nye træer ved A-rækken. 

- Der har været afholdt to havedage, sommerfest, fastelavnsfest og to fælles grillaftener. 

 

Fremlægning af regnskab: (Note: Der blev ikke sagt det store – hvis jeg har glemt noget, så indsæt endelig) 

Ved Elsebeth 

(Regnskabet er vedlagt indkaldelsen) 

Regnskabet blev kort gennemgået, hvilket blandt andet berørte udgifter til havemanden og græsslåmaskine. Dennis 

forstætter heldigvis endnu et år.  

 

Der var ingen spørgsmål (men ros til regnskabet) fra salen. 

 

Der var ikke yderligere kommentarer og regnskabet godkendes af generalforsamlingen. 

 

Forslag fra bestyrelsen og medlemmer: 

a) Bortskaffelse af jordvold ved Linkøpingvej 193 til 199. 

 

Line fra nummer 195 fremlægger forslaget om at få volden fjernet. Forslaget om fjernelse af volden skal i første 

omgang godkendes af kommunen, og forslagsstillerne beder om generalforsamlingens tilsagn til at ansøge kommunen 

om dette. 

 

Der spørges til pris og eventuel fremgangsmåde. 

 

- Der er ikke en konkret pris eller konkret fremgangsmåde på nuværende tidspunkt. Det handler i første omgang om, 

hvorvidt kommunen ser positivt på forslaget. 

 

Der er enighed på generalforsamlingen om, at kommunen spørges først, og efterfølgende findes der så en pris og en 

metode, hvis der gives grønt lys fra kommunen. Herefter skal en eventuel pris og metode så vedtages på den næste 

generalforsamling. 

 

17 stemmer for forslaget 

2 stemmer imod forslaget 

 

Fremlæggelse af budget for 2017 og fastsættelse af kontingent: 

Ved Elsebeth 

(Budgettet er vedlagt indkaldelsen) 

 

Bestyrelsen foreslår, at kontingentet fastholdes på 5.500 kroner, og at der startes en opsparing til en fremtidig 

udskiftning af asfalten på vejene i bebyggelsen. 

 

Den foreløbige beregning på en sådan udskiftning løber op i en opsparing på 500 kroner per husstand per år. Et beløb, 

der skal hentes fra kontingentet. 

 

Der var ikke yderligere kommentarer til budgettet. 



 

Budgettet vedtages af generalforsamlingen. 

 

Valg til bestyrelsen: 

Anne på valg: Genvælges for yderligere to år. 

Elsebeth på valg: Genvælges for yderligere to år. 

 

Valg af revisor: 

Anders genvælges for yderligere to år. 

 

Eventuelt: 

Der spørges til en ’velkomstkomite’, der kan hilse nye beboere i Grønningen velkommen.  

 

Vi har allerede et velkomstbrev, der blandt andet henviser til vores Facebook-side. Bestyrelsen vil (i samarbejde med 

Loet) dog forsøge at finde frem til en mere ’formel’ velkomst til nye beboere..  

 

Der kommer (på et tidspunkt) affaldssortering, og der er bekymring for, at der kommer flere containere ved det enkelte 

hus. Der er dog ingen konkrete planer lige nu, og spørgsmålet må derfor tages op på et senere tidspunkt. 

 

Bestyrelsen lægger farvekoder til skur og hus ud i Facebook-gruppen. 

 

Datoer for arrangementer i 2017: 

Grillaften den 24.5 klokken 18. 

 

Sommerfest den 25.8  

 

Havedage: 21.5 klokken 10 og 17.9 september klokken 10. 

 

 

 

 

 


